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Město Bystřice 
Dr. E. Beneše 25 

257 51 Bystřice 

Telefon: 317 793 217 
E-mail: podatelna@mestobystrice.cz 
ID datové schránky: p8xbe7a 

 

Z Á P I S  Z  J E D N Á N Í  O S A D N Í H O  V Ý B O R U  

 

   

O S A D N Í  V Ý B O R :   O U B Ě N I C E  

D A T U M :     2 2 . 9 . 2 0 2 2  

 

Program: 

  

1. Zahájení 

2. Zvolení zapisovatele 

3. Zvolení ověřovatele zápisu 

4. Seznámení s jednáním Komise pro OV    

5. Informace o proběhlých akcích 

6. Informace o provedených požadavcích na dotace, požadavky oprava/údržba 

7. Nové požadavky na rok 2023 

8. Naplánování brigád a akcí OV, TJ Sokol, SDH 

9. Diskuse 

10. Závěr 

  

   

Prezence: 

Přítomni (Jména a příjmení): Hana Bartáková,Dagmar Pešková,Dagmar   
 Benešová,Kateřina Jedlanová,Ing.Jiří Jelenecký,Josef Ježek 

Počet přítomných členů:  6 

Počet hostů:    0 

Počet omluvených:   1 
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Zápis: 

  

    ad1)Jednání řídila předsedkyně Osadního výboru Hana Bartáková, přivítala přítomné v 18 hodin   

           v zasedací místnosti   

   ad 2) Zapisovatelkou byla zvolena Hana Bartáková 

   ad 3) Ověřovatelkou zápisu byla zvolena Dagmar Pešková a Hana Bartáková   

   ad 4)  Seznámení členů OV s jednáním Komise pro OV konané dne 22.2.22, 24.5.22, 23.8.22 

             v Bystřici                                                           

 a) dle zápisů z jednání                       

   ad 5) Akce konané OV 

             a) Dětské odpoledne pořádané OV 20.8.2022bylo i přes nepříznivé počasí vydařené. Účast 

23 dětí s maminkami, zaplněna byla zasedací místnost včetně prostoru chodby. Některé úkoly jsme 

museli narychlo měnit vzhledem k prostoru, ale na pobavení a náladě dětí to nic neměnilo.Všichni 

si pochutnali na párku v rohlíku, limonádě a maminky na kávě. Dětem na rozloučenou při ukončení 

odpoledne předán bohatý balíček se sladkostmi a dárečky.   

             b) Úklid kolem Ouběnic v rámci akce „Ukliďme česko“ probíhalo průběžně a již od března. 

Na 2.4. byly městem zajištěny rukavice, vesty a pytle. Účast 15 občanů včetně dětí, odpadu 

sesbíráno velké množství, především kolem silnic , kolem čekárny a v remízku u zastávky Kobylí. 

              c)Brigáda na úklid Ouběnic se konala 23.4.2022. Uklizena byla náves a lipová alej na hřišti 

od spadaných větví. Uklizeny čekárny , příprava na čarodějnice, nátěr některých dětských prvků na 

hřišti. Účast byla nízká, 10 dospělých a 8 dětí. Po ukončení opékání špekáčků a sladká tečka 

nakonec. 

     ad 6) Provedené požadavky investic z roku 2021 a let minulých 

− částečná úprava prostoru vedle kampeličky,vsakovačka na dešťovou vodu, 

vybagrováno,navezena štěpka 

− instalace pamětní desky obětem heydrichiády ke stávajícímu památník 

− nová lavička na hřbitov 

− výsadba aleje na hřišti 

                Provedené požadavky oprava/údržba 

− poražení borovic před Benešovými v Ouběnicích 

− ostříhání hlohů, výřezy náletů před Štěpánkovými 

− opravena čekárna na rozcestí Kobylí a Dubovce 
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          ad 7) Nové a opakující se požadavky na rok 2023 

1. Vyasfaltování cesty okolo Stárků a Otradovců k č.p.59 

2. Oprava zdi u hřiště (bývalá škola) 

3. Přeložení všech kontejnerů na tříděný odpad do nového hlízda v Ouběnicích 

4. Podloží pod kontejnery Strženec 

             Nové a opakující se požadavky na oprava/údržba na rok 2023 

1. Obnovení cesty od Otradovců k lesu Kárník -Ouběnice 

2. Vyspravení obecní cesty ze Stržence na Jiřín recyklátem 

3. Vyčištění všech kanálů v Jiříně  

4. Vyřezání suchých větví na lípách Jiřín a poražení břízy ve Strženci        

 

          ad 8) Brigády a akce OV Ouběnice, TJ Sokol Ouběnice a SDH Ouběnice 

                    a) Brigády    OV Ouběnice      22.4.2022 

                    b) Akce       OV Ouběnice  Dětské odpoledne   10.6.2023    žádaný naklad 5000,- 

                                   TJ Sokol Ouběnice   Rozsvícení vánočního stromu s Mikulášskou nadílkou 

                                                                                       žádaný náklad 5000,- 

                                    SDH Ouběnice   Dětský karneval měsíc březen  žádaný náklad 5000,- 

  

          ad 9) Diskuse 

• již  máme u kontejnerů na tříděný odpad i kontejner na oleje, občané jsou nezodpovědní,ačkoliv 
mají na popelnici zobrazeno odložení oleje v plastu, odkládají  někteří ve skle, dva kontejnery na 
papír téměř nestačí, opět nezodpovědnost, házejí převážně krabice nesložené, pak není dostatek 
místa, dělají to hodně projíždějící kolem, potřebovali bychom přeložení do nového hnízda, dáme to 
opět do požadavků       

• po zveřejnění článku v Hlasu Bystřice -vandal/lka řádí v Ouběnicích a v dalším měsíci vložené 
upozornění do Hlasu, oblévání kaštanu olejovitou látkou přestalo,letos je kaštan plný plodů,ale ten 
zalévaný jich moc nemá, kdo má rád na vánoce, nasbíráme si 

• pastviny,které vznikly kolem Ouběnic, nad bytovkami, nad Otradovcovými po obou stranách obecní 
cesty ke Kárníku, obehnané elektrickými ohradníky, mají tam být stáda koní, nyní ale se nelze dostat 
do lesa, občané byli zvyklí chodit po louce nebo poli, což nyní nejde, bylo by zapotřebí nechat 
vyčistit obecní cestu od náletů s terénní úpravou,již žádáme čtyři roky, nějaký pokus ze strany Služeb 
tam byl v roce 2019, ale po nevůli majitelky louky p.Pelantové, to ukončily, nyní jsou pronajaté louky 
i pole, dát opět do požadavků -dost akutní    

• další rok nám uběhl a prostor u kampeličky stále není hotový,bylo přislíbeno, že na jaře, do 
vzpomínkové akce heydrichiády, i když jsme dávali konečné stanovisko  při loňské schůzi OV 23.9.21,  
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nestalo se tak a na poslední chvíli před akcí se udělala vsakovačka na dešťovou vodu, srovnal se 
prostor a zavezl štěpkou, pan starosta vyjednal zahradníka p. Dvořáka, předána studie na trvalkový 
záhon včetně malého prostoru vedle čekárny,prodloužil by se i chodník proti vchodu do kampeličky, 
stavební úpravy- zeď a plechová zátarasa na dvůr- pan starosta sdělil,že až po volbách, přední 
zahrádku a odstranění kaštanu, který roce v těsné blízkosti zdi budovy na dvoře, přislíbyl pan 
starosta, že se musí vyřezat, upravit -asi pan Nigrin 

• chodník k Dubovce včetně nové autobusové zastávky vypadá hodně slibně, jednání s Maškovými 
ohledně pozemku nejdříve vypadalo špatně, po osobním jednání s panem starostou dali předběžný 
souhlas, připravuje se cenová nabídka                  

    

 

    

  

 

 

  

Usnesení osadního výboru: 

Usnesení č. 1 - Osadní výbor Ouběnice  souhlasí s odesláním všech osmi požadavků a s plánem akcí na 
rok 2023  

Hlasování 

Pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0  

 

 

 

 

 

Úkoly plynoucí z jednání: 

 Jméno a příjmení Úkol Datum splnění 

  Hana Bartáková 

 

Zpracovat zápis a odeslat 
elektronicky na město 

Do 30.9.2022  
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Zápis zpracoval:  Hana Bartáková,v.r.  

 
Zápis ověřil:              Dagmar Pešková, v.r. 


